
Algemene Ledenvergadering Buurtvereniging Bloemendaal-Noord.   
16 maart 2015 Locatie: Kerkje Zocherlaan 1. 
 
Aanwezig: Rob Smit, Wim van Meenen, Cobie Schouwenburg, Flip Stembert, Jolanda Florie, Bep 
Berntsen. 
Afgemeld: Loes Duin Brederode Wonen, Jan de Jong, Jan en Thilda Wijn, Carla van Erp 
Aanwezig: 45 personen incl. bestuursleden 
 
1 Flip Stembert opent de vergadering. 
  Is verheugd over de grote opkomst;komt misschien ook doordat de vergadering in het kerkje wordt     
gehouden? 
   We hebben inmiddels 6 werkgroepen, die erg veel werk verzetten en deze hebben ook de vrije 
   hand. Na een vraag uit het publiek geeft hij nadere uitleg over de werkgroepen. 
   Verder memoreert hij: 
*de viering van het eerste lustrum op 20.06.2014, gehouden bij de LTC Tennisvereniging, in het 
bijzijn van   de burgemeester en enkele gemeenteraadsleden.   * Brandbestrijding. Oudejaar viering, 
deelname symposium 27.06.2014 door Jolanda.  
   * Aansluiting bij het LSA, een landelijke samenwerking van actieve bewonersgroepen. 
   * Gestage ledengroei, op dit moment 166 leden 
   * We zoeken een secretaris. 
2 Vaststellen agenda: geen wijzigingen. 
3 Notulen 17.02.2014; pag. 1/2/3/ goedgekeurd. 
4 Verslag over het jaar 2014 
    We zijn gegroeid van 122 naar 166 leden. 
    Veen en Duin is erbij gekomen 
    We hebben een nieuwe webmaster 
    Er zijn 1800 padden overgezet 
    Burendag werd gehouden in september, locatie Petanque 
    In december hebben we, inmiddels oud wethouder de Rooy, op bezoek gehad. 
5 Financieel verslag van de penningmeester (Wim)  
   Door kascommissie goedgekeurd. 
6 Vaststellen begroting, contributie blijft gelijk aan 2014. 
    Vergadering gaat akkoord. 
7  Penningmeester aftredend, blijft zitten. Vergadering gaat akkoord. 
8  Rondvraag: 
    Over de herinrichting van de Brederodelaan: Het besprokene met  mevr. de Rooy is helaas niet 
doorgecommuniceerd. De uitvoeringsplannen worden nu met de nieuwe wethouder Richard 
Kruijswijk besproken. De wijziging van het parkeren bij Restaurant Bartje Bloemendaal wordt niet 
eerder aangelegd zoals de werkgroep wilde. 
        
    Is er interesse een Facebook-site te maken voor de herinrichting Brederodelaan? 
    31 mei 2015 90 jaar Theresiaschool. Vraag over het gymlokaal ondergronds, 
    Zijn dit plannen of is dit reeds vaststaand? 
    Informatie over Zocherlounge (kerkje Park Brederode). 
    Vragen over slechte verbinding mobiele telefonie. Er is contact hierover met de gemeente. 
     
   Na de vergadering gaf de heer Bert Hartogh een boeiende lezing over het oude 
    Provinciale Ziekenhuis. Het ziekenhuis inmiddels gedeeltelijk gesloopt, heeft een rijke historie. 
    Bert Hartogh kan er zoveel over vertellen, volgende keer misschien meer. 
    Flip bedankte Bert namens de vergadering met een kleine attentie.     


